
Het gaat goed met Marko en Mariska. 

Nu even rust...dat is ook wel fijn. 

De kraakactie van Mariska en Marko heeft de afgelopen 36 uur heel veel aandacht getrokken. Vrijdag is 

er een cameraploeg van Hart van Nederland langs geweest en ook onze eigen regionale omroep RTV 

Noord en het Dagblad van het Noorden komen voortdurend met nieuws. Vandaag zijn er mensen van 

de NAM langs geweest om met het krakersechtpaar in gesprek te gaan. De NAM denk er zelfs 

voorzichtig aan om het huis toch niet te slopen.  

 

In de tweede kamer in Den Haag zijn er kamervragen gesteld dus ook vanuit de politiek volop 

aandacht. Via Twitter en Facebook krijgt het stel brede steun uit het dorp maar ook uit de hele provincie. 

Wethouder Bé Schollema kwam op bezoek en bracht wat lekkers mee. Een foto van dit bezoek stuurde hij 

via Twitter de wereld in. 

Met Marko en Mariska gaat het prima. Op onze vraag of ze wel oliebollen hadden werd er geantwoord: 

"We zijn ruim voorzien van voedsel en we hebben zelfs echte matrassen. Nu even rust en dat is ook wel 

fijn. 

 We houden u op de hoogte van de jongste ontwikkelingen. 
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